



Ortho Insider Podcast - Now Available

The COA is thrilled to announce that the inaugural summer series of Ortho Insider, hosted by Dr. Adrian Huang, is now live and can be listened to, downloaded, or streamed wherever you get your podcasts.

Make sure to subscribe and catch all 5 episodes, as they are released every Wednesday until August 30!

Don't miss out on this exciting series.

[Click here to subscribe](#) wherever you consume your podcasts and dive into Episodes 1 and 2 today!

For those who prefer the full video experience, the episodes are also available on [YouTube](#).



Le balado Ortho Insider est maintenant disponible*



L'ACO est ravie d'annoncer que la première série estivale d'Ortho Insider, animée par le Dr Adrian Huang, peut maintenant être écoutée ou téléchargée sur votre plateforme de baladodiffusion préférée.

Abonnez-vous pour ne manquer aucun des cinq épisodes, qui seront dévoilés tous les mercredis jusqu'au 30 août!

Ne passez pas à côté de cette série passionnante.

[Cliquez ici pour vous abonner](#) sur votre plateforme préférée et plongez dès maintenant dans les épisodes 1 et 2 dès aujourd'hui !

Si vous préférez une expérience vidéo, les épisodes sont également disponibles sur **[YouTube](#)**.

**Veuillez noter que ce balado est uniquement en anglais.*



Canadian Orthopaedic Association | #620-4060 rue Ste.Catherine O., Westmount, H3Z 2Z3
Canada

[Unsubscribe mash.rn@gmail.com](mailto:Unsubscribe_mash.rn@gmail.com)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by communications@canorth.org powered by

